



日期：14 / 04 / 2021

致：全体宿舍生家长

宿舍生返家事宜

本周五 4 月 16 日宿舍生即将返家，希望家长与宿舍生无论在任何时候、身在何处均严格遵守防疫 SOP，详情请参阅《滨华学生宿舍生返家须知》。

2. 雪州 CMC0 延长至 4 月 28 日，疫情依然严重。因此，全体宿舍生 4 月 18 日返回宿舍后，请继续留宿到考完第一学期期末考，即 5 月 12 日才返家。

特此通告！

舍务处 启



Date: 14th April 2021

To: All Parents of Hostel Students

HOSTEL STUDENTS RETURNING HOME NOTICE

Hostel students may return home this Friday (16/04) after school, we hope parents and hostel students strictly abide by the pandemic prevention SOP at any time and wherever you are, please refer to 《Guide to Parents: Hostel Students Returning Home on Weekend》 for details.

2. Due to the pandemic is still raging, the CMC0 in Selangor has been extended until 28/04, therefore, hostel students after returning back to hostel on 18/04 must stay at the hostel until end of 1st Semester Final Examination. Thus, the next returning home date for hostel students shall be on 12/05 (Wednesday).

Thank you.

Hostel Department

